

立即发布

中澳青年论坛 - 接受报名

北京, 中国 - 2010年7月28日 - 中澳青年联合会与北京清华大学学生对外交流协会联手 合办的首届中澳青年论坛 (ACYD) 现正接受报名, 欢迎各界青年领袖把握机会踊跃参加。

中澳青年论坛将汇聚三十名中国和澳洲最杰出的青年领袖, 在影响未来澳中两国关系的重大议题上进行讨论及争辩。

本次峰会为期三日, 于2010年10月4日至10月6日举行。首两天的会议将假北京清华大学进行, 随后移师上海世博会澳洲馆, 迎来整个会议的高潮。在三天的会议中, 代表们将利用发言机会, 充分探讨各个关键领域的议题, 包括经济、亚太地区的国际关系局面、气候变化、文化、全球秩序的地缘战略平衡、多边组织以及全球治理等; 同时邀请到相关领域著名的专家, 针对讨论的议题发表演说。

澳中青年联合会迄今为止确定的参会人员:

Geremie Barmé: 澳大利亚中华全球研究院主任, 澳洲研究理事会的联邦会员, 澳洲国立大学亚太研究中心中国历史学教授

Antony Dapiran: 富而德律师事务所 (Freshfields Bruckhaus Deringer) 北京行政人员

胡鞍钢: 清华大学公共政策和管理领域教授, 清华大学/中国科学院中国研究中心主任

Richard Rigby: 澳洲国立大学中国研究所所长, 前任澳洲外交官以及中国亚洲事务分析师; 曾于八十到九十年代常驻中国。

Laurie Pearcey: 澳中商务委员会执行会长

黄益平: 北京大学中国经济研究中心经济学教授; 曾担任花旗集团驻香港地区主管以及首席亚洲经济师



Jeremy Goldkorn: 以中国媒体，广告以及城市生活为主题的英文“Danwei”博客网站的创建者；自1995年以来长居中国

John Garnaut: 《悉尼早报》以及〈The Age〉报社驻北京记者

当天会议结束后，傍晚将举行社交活动，给代表们提供跟促进澳中关系的重要领袖会面的机会。

有意报名参加本次峰会的代表，必须为澳洲或中国公民，年龄不得超过30岁，能操流利英语，并对澳中双边关系展示强烈的兴趣。

参加本次峰会的相关支出，包括来回经济机票、住宿、膳食和交通开支，将获中澳青年联合会全额资助。

有兴趣报名成为本次峰会代表者，请浏览以下网站索取有关资讯：www.acyd.org.au

中国的截止申请日期为 2010年09月18日。 澳大利亚的截止申请日期为 2010年08月23日。

Media Contacts

澳大利亚

Georgina O'Loughlin (欧阳静娴)

ACYD 市场公关部主任

电邮: georgina.oloughlin@acya.org.au

手机: +61 411 038 258

中国

Henry Makeham (孟秉融)

ACYA 总部主席与创始人

电邮: henry.makeham@acya.org.au

手机: +86 1343 984 0457

中澳青年联合会是一个非牟利、非政治性的青年团体，旨在为中澳两国的青年发掘机遇。目前中澳青年联合会已成功开展各类项目和活动，促进并加深澳中两国的文化交流和相互理解；中澳青年论坛更是本会历来最浩大、最让人期待的项目。想知道更多关于中澳青年联合会的资讯，欢迎浏览一下网站：www.acya.org.au



FOR IMMEDIATE RELEASE

Australia-China Youth Dialogue - Call for Applications

Beijing, China – July 30, 2010 – The Australia-China Youth Association (ACYA) is pleased to announce that applications for the inaugural Australia-China Youth Dialogue (ACYD) are now open.

The ACYD will bring together thirty of the best and brightest youth leaders from Australia and China to engage in debate on issues that will shape Sino-Australian relations in coming decades.

Taking place from 4-6 October 2010, the first two days will be held at Beijing's Tsinghua University, with the event culminating on the third day in the Australian Pavilion at the Shanghai 2010 World Expo.

Over the course of the Dialogue, delegates will have the opportunity to critically discuss topics such as economics, international relations in the Asia Pacific, climate change, culture, the geostrategic rebalancing of the world order and multilateral institutions and international governance. Discussion will be complemented by speeches from numerous distinguished experts in each relevant field.

Thus far, the following speakers have confirmed their attendance:

Geremie Barmé is the Director of the Australian Centre for China in the World, an Australian Research Council Federation Fellow and Professor of Chinese History in the College of Asia & the Pacific at The Australian National University.

Antony Dapiran is a Partner at Freshfields Bruckhaus Deringer in Beijing.

Hu Angang is a Professor of Public Policy and Management at Tsinghua University and Director of the Centre for China Studies, Chinese Academy of Sciences, Tsinghua University.

Richard Rigby is Head of the China Institute at The Australian National University (ANU) and was formerly an Australian diplomat and analyst specialising in Chinese and Asian affairs. He was based in China during the 1980s and 1990s.

Laurie Pearcey is Executive Director of the Australia-China Business Council (ACBC).

Yiping Huang is Professor of Economics at the China Center for Economic Research, Peking University. He was previously Managing Director and Chief Asia Economist for Citigroup based in Hong Kong.

Jeremy Goldkorn is the Founder of Danwei, a blog about media, advertising and urban life in China, where he has lived since 1995.

John Garnaut is *The Age* and *Sydney Morning Herald's* China Correspondent based in Beijing.

Social events will be hosted following the day's proceedings, giving delegates the opportunity to network with the speakers and other key leaders in the field of Sino-Australian relations.

To be eligible for the delegation, applicants must be an Australian or Chinese citizen, under the age of 30, fluent in English and display a keen interest in the Sino-Australian bilateral relationship.

All relevant expenses associated with participation in the dialogue including return economy airfares, accommodation, food and transport will be fully subsidised by ACYA.

If you are interested in applying for the delegation, please visit us at **www.acyd.org.au**.

Australian applications close 23 August, 2010. Chinese applications close 18 September 2010.

Media Contacts

Australia

Georgina O'Loughlin

ACYD Marketing and Communications Director
georgina.oloughlin@acya.org.au

Ph: +61 411 038 258

China

Henry Makeham

ACYA National President and Co-Founder
henry.makeham@acya.org.au

Ph: +86 1343 984 0457

ACYA is a not-for-profit, apolitical youth organisation that aims to unlock opportunities for young Australians and Chinese. ACYA has to date conducted many successful programs and events promoting cross-cultural engagement and enhanced understanding between the two nations. The Australia-China Youth Dialogue promises to be ACYA's most ambitious and exciting project yet. To learn more about ACYA, please visit **www.acya.org.au**